
 

 

Datum: 21 februari 2024        

Raadsvraag: verkeersveiligheid fietsers Scheiweg. 

Geacht College,  
 
Veel van de werknemers werkend op het industrieterrein in Gemert gaan met de fiets 
naar hun werk. Gezond zult u denken? Jazeker. Echter om op hun werk te komen 
moeten ze veelal over de scheiweg fietsen. Een weg waar in het eerste stuk een vrij 
liggend fietspad is maar vanaf Unidek en hal 33 moeten fietsers de weg op die erg druk is 
met de vele vrachtauto’s en overig verkeer. Dit zorgt voor een onveilig gevoel en soms 
moet er al uitgeweken worden in de berm. We ontvangen vaak de vraag of het mogelijk is 
een fietspad aan te leggen. Dit ondersteunen we van harte omdat het goed is dat mensen 
op hun fiets naar het werk kunnen en we niet willen dat ze uiteindelijk toch maar de auto 
gaan pakken.   
 

1. Vind het college ook dat de scheiweg een drukke weg is met veel vrachtverkeer? 
2. Hoe staat u er tegenover om langs de scheiweg een (vrij liggend) fietspad aan te 

leggen? 
3. Is daar geld voor? En zo niet helpt het dan om een motie vreemd aan de orde op 

te stellen?  
 

 
Met vriendelijke groet Anne van Berlo, Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 
 
 


